
Jaarverslag Kinderraad basisschool Elout/De Leertuin 

schooljaar 2021-2022 

 

Inleiding 

Voor u ligt het jaarverslag van de Kinderraad van het afgelopen schooljaar. Met dit verslag 

informeert de kinderraad de leerlingen van De Leertuin, de ouders, het team en ook de stichting KBA 

wat er allemaal besproken is het afgelopen jaar. De kinderraad op De Leertuin wordt betrokken bij 

de gang van zaken op school en mag mee denken en praten over nieuwe plannen of veranderingen.  

In dit jaarverslag staat beschreven: 

• Wie er in de raad zitten 

• Hoe werkt de kinderraad 

• Welke onderwerpen aanbod geweest zijn 

Tot slot wordt ook gekeken naar de toekomst van de kinderraad. 

 

Wie zitten er in de kinderraad? 

Dit jaar waren er kinderen vertegenwoordigd vanuit groep 5 t/m 8 

Groep 5: Adam & Ivy 

Groep 6: Giovanna (notulist) & Frederic 

Groep 7: Jason & Shera (notulist) 

Groep 8: Samuel & Sabrine 

 

Vanuit het personeel van de Elout zijn altijd aanwezig: 

Juf Hanife (directeur) 

Juf Gabriella  

 

De kinderraad is dit jaar vijf keer bij elkaar geweest: 

6 oktober 2021 

25 november 2021 

11 maart 2022 

17 maart 2022 

Begin juli 2022 zullen er twee nieuwe leden gekozen worden die volgend jaar naar groep 5 gaan. Er 

is voor gekozen om de huidige leden nog een half jaar te laten deelnemen. We nemen afscheid van 

Samuel en Sabrine die naar de middelbare school gaan. Hartelijk dank voor jullie inzet van het 

afgelopen schooljaar! 



 

Hoe werkt de kinderraad?  

Onder schooltijd komt de raad bijeen. Samuel heeft het voorzitterschap dit jaar op zich genomen.  

Op de agenda staan altijd de volgende punten: 

Mededelingen, vaststellen van de notulen, agendapunten en rondvraag. 

 

Welke onderwerpen kwam aanbod dit jaar? 

1. Kinderraad heeft actief deelgenomen bij het afruimen van de Sinterklaasspullen en het 

versieren van de kerstbomen in de gangen na schooltijd. 

2. Tevredenheidsonderzoek die door de ouders zijn ingevuld is besproken met de kinderraad. 

De kinderen zijn enthousiast met het cijfer dat de ouders de school gegeven hebben.  

3. De kinderen hebben inzage gehad in de plattegrond van het schoolplein. Kinderen vinden 

het belangrijk dat er een fietsenstalling komt zodat de kinderen gestimuleerd worden om 

met de fiets naar school te komen. Een grote wens is dat er een moestuin en een 

insectenhotel op het schoolplein geplaatst kan worden. 

4. Stichting KBA zou graag een Kinderraad willen vormen met kinderen van de 7 scholen 

binnen het bestuur. Ivy heeft aangegeven hier wellicht in het begin van het nieuwe 

schooljaar aan deel te nemen. Zij zal samen met een ander lid van De Leertuin hieraan 

deelnemen.  

5. Kinderen denken na en vragen in de groep welk buitenspeelmateriaal zij graag willen 

gebruiken tijdens de pauzes. 

6. Kinderen hebben samen met juf Hanife een kijkje genomen op De Leertuin tijdens het 

bouwen van de school. 

 

Plannen voor het komende schooljaar. 

In het nieuwe jaar zullen ook de nieuwe leden zich weer inzetten om de mening en visie van de 

leerlingen op de Elout te laten horen. 

Er staan weer vijf bijeenkomsten gepland onder schooltijd. 

Juf Hanife zal als directeur aanwezig zijn bij de kinderraad vergaderingen. En juf Gabriella om de 

notulist te ondersteunen waar nodig is. 

 

Juni 2022 

 


